
行程细节

线路名称：西班牙南法热力之旅-英文线

游览国家：France, Spain

上下车地点：

Paris Departure：07:45, Meeting point: KFC Place d'Italie（KFC, 211-213 Boulevard Vincent

Auriol, 75013 Paris）

住宿：European Star Hotel Standard Double Room (Breakfast included)

导游：Chinese leader + self-guided tour

行程安排：Paris - Toulouse - Carcassonne - Barcelona - Zaragoola - Bordeaux - Paris

 第1天Paris Toulouse  

    
 行程概述  

  
At 7:45 am, take the exit 4 of the PORTE MAILLOT station of Metro Line 1 (before
the Palais des Congres) and set off for the western part of France. Located in the
Garonne Valley, you will be known as the city of red roses [Toulouse], visit [City
Hall Square] . Overnight in hotels around Toulouse.

 

 上团地点  

  Paris Departure：07:45, Meeting point: KFC Place d'Italie（KFC, 211-213 Boulevard
Vincent Auriol, 75013 Paris）

 

    
    

全天  

      

市政厅广场

  

  
[市政厅广场] 
图卢兹市政厅广场也叫卡皮托广场，位于市区中央，是去往图卢兹各景点最好的出发地。
广场西边的拱廊天花板上有29幅图像，描绘了图卢兹辉煌久远的历史。从火车站步行约1
5分钟可到达

 

    
    

 餐饮：Breakfast: Self-care lunch: self-catering dinner: take care of yourself  



    
 酒店住宿：Hotels in or around Toulouse  

    
    

 第2天Toulouse Carcassonne Barcelona  

    
 行程概述  

  

After breakfast, head to Carcassonne to visit the largest city in Europe
[Carcassonne Castle], then head to the central city of Catalonia, the country of the
country with more than 2,000 years of history - Barcelona. Artists such as Dali,
Picasso and Miro are here to emerge, and they are a veritable art capital. Visit the
Gothic Quarter or choose to visit the Picasso Museum, visit [Wandering Street],
[Olympic Village], [Old Port], [Columbus Memorial Column], [Spain Square], [1992
Olympic Games Venue], [Cathedral] . At your own expense, taste the freshest and
most authentic paella in Spain and the world. Overnight at a hotel near Barcelona.

 

    
    

全天  

      

西班牙广场

 

巴塞罗那奥林匹克体育场

 

哥伦布广场

 

      

卡尔卡松城堡

 

 



  

[西班牙广场] 
西班牙广场—
巴塞罗那一个重要的广场，为1929年世界博览会修建，位于蒙特惠奇山脚下。是巴塞罗
那最大的广场之一，是几条干道的交汇处。
[巴塞罗那奥林匹克体育场] 
巴塞罗那奥林匹克体育场，是1992年奥林匹克运动会的举办地，最为著名的要数奥林匹
克环。一般开幕式、闭幕式、田径比赛和部分足球比赛都在这里进行。经过修饰后的新
体育场保留了原来古朴典雅的外貌，内部设施焕然一新，气势恢宏、雄伟壮观。
[哥伦布广场] 
哥伦布广场，
是巴塞罗那市内最大和最著名的广场之一。它紧邻卡斯提尔大道，周围大厦林立，位处
车水马龙的闹区。广场中央矗立著哥伦布的雕像，作为15世纪西班牙海上强国的标志。
[卡尔卡松城堡] 
卡尔卡松城堡历史悠久，从外形看，这是一座典型的中世纪欧洲城堡，屋身呈圆柱形，
屋顶呈圆锥形的塔楼，特别引人注目。从远古时代起，卡尔卡松古城堡一带具有岩石地
质的山脉，就被军事家们视为战略据点。从公元1世纪开始，这里就成为古罗马的要塞城
市。罗马人一直占领到公元460年，接着，西哥特人夺取它并统治了两个半世纪；公元72
5年左右，阿拉伯人攻占并统治了这个地方，直到公元759年，卡尔卡松古城堡才回到法
兰克王国的怀抱。

 

    
    

 餐饮：Breakfast: Lunch at the hotel: Self-catering dinner: take care of yourself  
    

 酒店住宿：Barcelona or its surroundings  
    
    

 第3天Barcelona Zaragoza  

    
 行程概述  

  

After breakfast, visit Barcelona, where Barcelona is known for having the most
Europeans and the Art Nouveau buildings that the city can't match. Gaudi - Dante
in the architectural world, the outstanding representative of modern architectural
art, it is because of Gaudí that it has the glory of Barcelona today. Visit the spiritual
symbol of Barcelona - [Sagrada Familia], [Quaire Park]. In the afternoon, visit
Zaragoza and visit the Cathedral of Our Lady of Bilal. Overnight at the hotel near
Zaragoza.

 

    
    

全天  

(Please note: Due to crowd control and queues, Sagrada Familia recommends
that you book your tickets online one week in advance.
https://tickets.sagradafamilia.org/site/SagradaFamilia/ Appointment: Ticket for
09.30 am) 
      

奎尔公园

 

圣家堂

 

比拉尔圣母大教堂

 

 



  

[奎尔公园] 
奎尔公园是巴塞罗那最耀眼的景点之一，也是高迪众多作品中关于园林设计的典范之作。
这里的人工景观看上去比自然景观还要自然。色彩及线条的运用也发挥到了极致。透过
公园的高处还将看到城市全貌。
[圣家堂] 
神圣之家——
圣家堂，一座由许多尖塔和楼台组成的教堂群体，加泰罗尼亚著名建筑家高迪的杰作。
始建于1884年，细长的线条是主要特色，圆顶和内部结构则显示出新哥特风格。
[比拉尔圣母大教堂] 
神圣雄伟的巴洛克风格的岩洞式天主教大教堂，辉煌壮丽的圆穹顶，高耸的尖塔，最出
色的艺术作品是由西班牙著名雕刻师福门特于16世纪用石膏雕刻而成的祭坛装饰。

 

    
    

 餐饮：Breakfast: Lunch at the hotel: Self-catering dinner: take care of yourself  
    

 酒店住宿：Hotels in or around Zaragoza  
    
    

 第4天Zaragoza  Bordeaux  

    
 行程概述  

  

After breakfast, proceed to Bordeaux, a port city in southwestern France. Since the
18th century, Bordeaux has been known worldwide for its high-quality wines,
making it the center of the world's wines. In addition to wine tasting, the various
scenery in the city is also not to be missed. We will visit [St. Andrew's Cathedral],
[Water Mirror Plaza], [Bordeaux Grand Theatre]. In the afternoon, you will visit the
[Medoc Winery] to visit wine tasting. Stay in Bordeaux or its surroundings in the
evening.

 

    
    

全天  

      

圣安德列大教堂

 

水镜广场

 

梅多克

 

      

波尔多大剧院

 

 



  

[圣安德列大教堂] 
圣安德列大教堂位于波尔多市中心，隔着教堂前的广场和市政厅相对。教堂建于11世纪，
主殿是罗马式样的建筑。在英国统治时代，这座教堂因被认为规模小而曾扩建过。1137
年，路易7世和阿莉叶诺·
达基特努在这座教堂举行过婚礼。教堂北侧建于1250年德国王之门上雕刻着被视为歌德
艺术最高杰作之一的《最后的审判》。
[水镜广场] 
水镜广场建造于2006年，占地3450平方米。因地面铺设了一层薄薄的水层，而有镜面效
果，故得名。古老的波尔多经过现代化的洗礼，在加隆河（Garonne
）畔建立了这座名为“水之镜”（miroir d'eau）的喷泉。是《将爱》的拍摄景点之一。
[梅多克] 
1855梅多克评级列级酒庄第一级（Premier grands crus classes
） 作为法国最显赫和最昂贵的红酒之一，Chateau Haut-Brion位于波尔多Grave地区的
Pessac村。距离波尔多城市仅2公里。酒园的面积109英亩，是“五大”
中最小的庄园，其出产的红酒也体现出知性温婉的风格。每年的产量为12000到15000箱。
这也是五大名庄当中唯一一家不在Medoc产区的酒庄
[波尔多大剧院] 
波尔多大剧院被看作是艺术和光的圣殿，立面为新古典主义风格，门廊的12根巨柱为科
林斯柱式，顶部的12尊雕像为9个缪斯女神以及朱诺、维纳斯和密涅瓦。

 

    
    

 餐饮：Breakfast: Lunch at the hotel: Self-catering dinner: take care of yourself  
    

 酒店住宿：Hotels near or near Bordeaux  
    
    

 第5天Bordeaux Paris  

    
 行程概述  

  
After breakfast, return to Paris, visit the [Arc de Triomphe] and [Eiffel Tower]
(appearance), you can feel the romance of Paris at your own expense [Senna River
Cruise]. The trip is over.

 

    
    

全天  

Note: The time marked on this page is the reference time. Actual arrival time
may be delayed due to various force majeure reasons such as weather, traffic
jam, traffic accident, holiday event, riot strike, etc. Please forgive me. If you
need to follow other itineraries to other cities, we strongly recommend that you
reserve at least 3 hours of free time to avoid delays in travel delays. Our
company is not responsible for any loss of your own scheduled trips due to the
absence of sufficient spare time. Please understand. 
      

凯旋门

 

塞纳河

 

埃菲尔铁塔

 

 



  

[凯旋门] 
位于法国巴黎市中央星形广场，1836年为纪念拿破仑在奥克帕尔斯打 败俄奥联军而建，
门高49.54米，宽44.82米，外刻法国18、19世纪著名战士浮雕，于1806年2月下令兴建的，
是巴黎的代表性建筑，世界第二大凯旋门。
[塞纳河] 
塞纳河因为穿越巴黎而闻名世界,有人曾称巴黎是“塞纳河的女儿”。
[埃菲尔铁塔] 
为了 1889 年世界博览会以及庆祝法国大革命一百周年，古斯塔夫．埃菲尔 (Gustave
Eiffel
) 设计这座铁塔，在两年两个月零五天这一创纪录的时间内建造完工后，这个以其命名的
铁塔成为全球最著名的地标之一，也成为了巴黎，法国与浪漫的国际象征。

 

    
    

 餐饮：Breakfast: Lunch at the hotel: Self-catering dinner: take care of yourself  
    

 酒店住宿：no  
    
    

费用说明

Cost includes

Round-trip coach 1.
Hotel accommodation fees listed in the itinerary (excluding the evening of the group) 2.
Hotel standard 2 person room 3.
Local Chinese tour guide service 4.
Special price for children: 2 adults with a child under 6 years old sharing a double5.
room, children can enjoy a 65% discount on the bed. Children occupy the bed at the
same price as adults. An adult has a child who is the same price as an adult. 

Self-care expenses

Additional costs due to force majeure such as traffic delays, strikes, weather, aircraft,1.
machine failure, flight cancellation or change time. 
In-house laundry, hairdressing, telephone, fax, pay TV, drinks, alcohol and other2.
personal consumption. 
Other items not included in the above "Cost included". 3.
Single room. 4.
(1) Tickets for self-funded attractions: Guests can choose whether or not to participate5.
according to their own wishes. After the tour tickets are collected, the tour guides will
be charged.
(2) Lunch Dinner: Guests can choose to have a group meal or choose local cuisine.
(3) Each guest is required to set a minimum of 2 Euros per driver and guide for each
day. 



Recommended activity reference (at your own expense)

Self-pay item description

Attraction tickets

Sagrada Familia Cathedral

S a g r a d a  F a m i l i a

Tickets: 25€ (within

January 2019, separate

t i c k e t s  w i t h o u t

interpreter are only

available after 2pm.)

Park Guell 8.5€ 

Seine River Cruise

14,00 € 

4-12 years old 6,00 € 

Free for children under

4 years old 

Lunch and dinner fee

Local speciality seafood meal 20,00 - 35,00 €

Chinese lunch (standard group meal: five dishes and

one soup)
10,00 - 12,00 €

Chinese dinner (standard group meal: five dishes and

one soup)
10,00 - 12,00 €

Driver and guide tip

Each guest is required to make a minimum tip to the

driver every day.
2,00 €

Each guest is required to set a minimum tip for the

guide per day.
2,00 €



The above is only the reference price, if the price is adjusted, it will be subject

to the announcement at that time. 

Self-funded projects are voluntary, and tour guides are not allowed to

participate.


